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Protokół Nr VII/03 
z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 
odbytej w dniu 29 kwietnia 2003 r. 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 
w Gostyniu 

 
 
Ad 1)  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Curyk o godzinie 17:00 otworzył siódmą 

sesję Rady Powiatu Gostyńskiego.  

Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

Stwierdził, że Rada jest władna podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane kworum. 

Rada Powiatu liczy 19 radnych. Podczas stwierdzania kworum na sali obrad obecnych 

było 19 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik  do protokołu.  

 

Ad 2)  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przedstawił proponowany porządek obrad 

VII sesji Rady Powiatu.  

Starosta Pani Elżbieta Palka zaproponowała, aby do porządku posiedzenia dodać 

jako pkt. 8g „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o 

dofinansowanie inwestycji”.  
 

Wniosek Starosty Pani Elżbiety Palki został przyjęty w wyniku głosowania-                  

19 głosów „za”. 

  

Porządek obrad wraz z przyjętą zmianą został przyjęty w wyniku głosowania:                

19 głosów „za”. 
 

Ad 3)  

Protokół Nr VI/03 z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego został przyjęty w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”. 
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Ad 4)  

Starosta Pani Elżbieta Palka przedstawiła informacje z działalności Zarządu Powiatu 

z dnia 15 kwietnia i 22 kwietnia 2003 roku.  

 

Informacje z działalności Zarządu Powiatu z 4 kwietnia, 15 kwietnia i 22 kwietnia 

2003 r. stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ad 5)  

Radni zadali następujące pytania dotyczące informacji z działalności Zarządu 

Powiatu: 

- Radny Pan Andrzej Pospieszyński zwrócił się o udzielenie szerszej 

informacji na temat pkt 4 z dnia 4 kwietnia 2003 r. dotyczącego 

informacji II Wicewojewody Wielkopolskiego na temat Planu 

Zabezpieczenia Medycznych Działań Ratowniczych dla powiatu 

gostyńskiego na rok 2004. Ponadto radny zwrócił się o wyjaśnienie 

dotyczące pkt 4 informacji z dnia 15 kwietnia 2003 r. – sprawa 

dotycząca kosztów robót adaptacyjnych w budynku administracyjno- 

mieszkalnym w DPS w Chwałkowie. Radny zapytał, którego budynku 

dotyczy ww. informacja.  

 

Odpowiedzi na pytanie dotyczące budynku w DPS w Chwałkowie udzieliła 

Starosta Pani Elżbieta Palka. Wyjaśniła, że Dyrektor DPS w Chwałkowie Pan 

Ryszard Janaszak wystąpił z propozycją, aby część administracyjną budynku 

przekształcić w część mieszkalną dla pensjonariuszy DPS, natomiast administracja 

zostałaby przeniesiona na poddasze nowobudowanego pawilonu. Zarząd Powiatu udał 

się z wizytacją do DPS w Chwałkowie, w wyniku której postanowił o dalszym 

prowadzeniu prac zgodnie z wcześniejszymi planami. 

 

Odpowiedzi na pytanie dotyczące informacji II Wicewojewody Wielkopolskiego 

na temat Planu Zabezpieczenia Medycznych Działań Ratowniczych dla powiatu 

gostyńskiego na rok 2004 udzielił Pan Marek Podyma.  
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Wyjaśnił, że powiat gostyński opracował plan zabezpieczenia działań ratowniczych na 

rok 2004. Urzędnicy Urzędu Wojewódzkiego błędnie zinterpretowali dane dotyczące 

liczby punktów dystrybucji jodu w powiecie – za podstawę obliczenia przyjęli ogół 

mieszkańców powiatu, podczas gdy prawidłowo podstawą ma być liczba 

mieszkańców powyżej 40 roku życia. Ponadto Wiceowjewoda poinformował, że w 

przypadku podjęcia przez powiat gostyński decyzji o samodzielnej budowie Centrum 

Powiadamiania Ratunkowego, co będzie niezgodne z wojewódzkim planem, samorząd 

Powiatu nie może liczyć na jakiekolwiek dofinansowanie.   

 
Ad. 6) 

Przewodniczący Pan Piotr Curyk powiedział, że na poprzedniej sesji Rady Powiatu 

została złożona interpelacja przez radnego Pana Janusza Sikorę. Interpelacja została 

przekazana do realizacji, a odpowiedź zostanie udzielona w terminie późniejszym. 

 

Ad. 7) 

W punkcie „zapytania radnych” nie zabrano głosu. 

 

Ad. 8 a) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

Gostyńskiego.  

Starosta Pani Elżbieta Palka przedstawiła dane dotyczące działania Zarządu Powiatu 

w 2002 roku. Poinformowała, że w 2002 roku Zarząd Powiatu obradował 35 razy. 

Zarząd jako organ wykonawczy rozstrzygał w sprawach bieżącej działalności           i 

realizacji zadań powiatu, w związku z tym podjął 247 uchwał. Ponadto Zarząd 

rozpatrzył 14 wniosków komisji stałych Rady Powiatu Gostyńskiego, 143 wnioski 

jednostek organizacyjnych oraz 188  wniosków innych podmiotów. Inwestycje 

prowadzone przez Zarząd Powiatu ujęte w budżecie na 2002 rok brzmiały 

następująco: 

- kontynuacja budowy hali sportowo- widowiskowej przy Zespole Szkół 

Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi,  
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- rozpoczęto budowę hali sportowej namiotowej wraz z zapleczem 

socjalnym przy Zespole Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych               

w Pogorzeli- hala została oddana do użytku, obecnie trwają prace przy 

budowie zaplecza socjalnego,  

- utwardzono teren poprzez położenie kostki brukowej przy Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Gostyniu, 

- kontynuacja budowy pawilonu mieszkalnego dla pensjonariuszy Domu 

Pomocy Społecznej w Chwałkowie, 

- trwały prace przy zmianie systemu ogrzewania z węglowego na gazowe 

w Domu Pomocy Społecznej w Chwałkowie, 

- prowadzono zakupy inwestycyjne związane z powstaniem pracowni 

chemicznej w Zespole Szkół Rolniczych w Grabonogu, 

- modernizacja budynku ośrodka zdrowia w Gostyniu,  

- podjęto pierwsze kroki w kierunku modernizacji budynku w Zespole 

Szkół Specjalnych w Brzeziu. 

Zarówno Zarząd Powiatu obecny jaki i Zarząd Powiatu poprzedniej kadencji, poza 

ww. działaniami inwestycyjnymi, prowadziły bieżącą działalność realizując zadania 

powiatu.  

Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak przedstawiła sprawozdanie Zarządu 

Powiatu z wykonania budżetu Powiatu Gostyńskiego za 2002 rok.  Poinformowała, że 

sprawozdanie zostało przedłożone w szczegółowości, jak w uchwale                                 

Nr XXXIX/240/01 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 20 grudnia 2001 roku w 

sprawie uchwalenia budżetu powiatu gostyńskiego na 2002 rok. Skarbnik Pani 

Gościniak przedstawiła zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu 

Gostyńskiego w roku 2002 dokonane uchwałami Rady Powiatu i Zarządu Powiatu.  Po 

dokonanych zmianach plan po stronie dochodów na dzień 31 grudnia 2002 roku 

wynosił 45.879.849 zł, natomiast wykonanie budżetu na dzień 31 grudnia 2002 roku 

wynosiło 45.679.131 zł, co stanowi 99,56 % w stosunku do planu. Plan po stronie 

wydatków na dzień 31 grudnia 2002 roku wynosił 47.056.821 zł, natomiast wykonanie 

budżetu na dzień 31 grudnia 2002 r. wynosiło 46.445.121 zł, co stanowi 98,70 % w 
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stosunku do planu. Na koniec roku 2002 wystąpił deficyt budżetowy w wysokości 

765.990 zł. Następnie omówiła realizację planu dochodów i wydatków w roku 2002.  

Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak odczytała uchwałę                                      

Nr SO-14/5/S/2003/Ln Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                

w Poznaniu z dnia 22 kwietnia 2003 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Gostyńskiego za 2002 rok. 

Wyżej wymieniona uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poprosił przewodniczących Komisji stałych 

Rady Powiatu o przedstawienie opinii komisji o sprawozdaniu z wykonania budżetu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Józef Śląski poinformował, że komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie 

(uchwała nr  8/21/03 z dnia 28 kwietnia 2003 r.) 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Franciszek Celka poinformował, że komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie 

(uchwała nr 4/11/03 z dnia 22 kwietnia 2003 r. ). 

Przewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego 

Pan Jerzy Giernalczyk poinformował, że komisja zaopiniowała sprawozdanie 

pozytywnie (uchwała nr 5/17/03 z dnia 24 kwietnia 2003 r.). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk 

poinformował, że komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie (uchwała nr 

7/17/03 z dnia 23 kwietnia 2003 r.). 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Czupryński poinformował, że 

komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie (uchwała nr 4/6/03 z dnia 3 kwietnia 

2003 r.).  

Przewodniczący Komisji odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu Gostyńskiego z tytułu wykonania budżetu powiatu 

za rok 2002 wraz z uzasadnieniem.  

Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  
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Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk odczytał uchwałę Nr SO-3/40/A/2003/Ln 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 15 kwietnia 

2003 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Gostyńskiego                            

z wykonania budżetu powiatu za 2002 r. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk otworzył dyskusję nad sprawozdaniem              

z wykonania budżetu i wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu.  

Radny Pan Andrzej Pospieszyński zwrócił uwagę na niezgodność kwot 

przedstawionych w części pierwszej sprawozdania z kwotami w części opisowej.  

Również opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej wskazuje na wystąpienie w 

sprawozdaniu wielu uchybień i błędów. Zdaniem radnego jest to pierwsze 

sprawozdanie przedstawiane przez obecny Zarząd Powiatu, następne będzie już 

lepsze.  

Przewodniczący Pan Curyk zwrócił uwagę, że udział we wpływach podatku 

dochodowego od osób fizycznych jest niższy od zakładanego planu i wynosi 92,49 %. 

Świadczy to o zastoju gospodarczym naszego powiatu- podatki płacone przez 

mieszkańców powiatu są niższe niż w roku poprzednim. Wyraził nadzieję, że w 

najbliższych dwóch latach sytuacja ta ulegnie poprawie.  

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej 

Czupryński przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Zarządu Powiatu Gostyńskiego. Poinformował, że zgodnie z przepisem art. 12 pkt 6 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym do wyłącznej 

właściwości Rady Powiatu należy rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu 

oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium dla 

zarządu z tego tytułu. Ponadto, w związku z art. 136 ust. 2 ustawy z dnia 26 listopada 

1998 r. o finansach publicznych rozpatrzenie sprawozdania oraz podjęcie uchwały            

w sprawie absolutorium winno nastąpić w terminie do dnia 30 kwietnia roku 
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następnego po roku sprawozdawczym. W dniu 21 marca 2003 roku Zarząd Powiatu  

zgodnie z przepisem art. 136 ust. 1 ustawy o finansach publicznych przedłożył Radzie 

Powiatu sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu gostyńskiego za 2002 rok. 

Powyższe sprawozdanie zostało skierowane przez Przewodniczącego Rady do 

wszystkich Komisji stałych Rady celem zaopiniowania. Ponadto, zgodnie z przepisem 

art. 16 ust. 3 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 89 pkt 1 Statutu Powiatu 

Gostyńskiego, komisja rewizyjna opiniuje wykonanie budżetu powiatu, występuje z 

wnioskiem do rady powiatu w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium 

zarządowi oraz załącza projekt uchwały rady w sprawie absolutorium zgodny z treścią 

wniosku. Na posiedzeniu w dniu 3 kwietnia 2003 r. Komisja Rewizyjna podjęła 

uchwałę Nr 4/6/03 w sprawie zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Gostyńskiego za 2002 r. oraz wystąpiła z wnioskiem o udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu Gostyńskiego z tytułu wykonania budżetu powiatu 

za 2002 r. Komisja Rewizyjna przedkłada projekt uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu z tytułu 

wykonania budżetu za 2002 r. i wnosi o jego przyjęcie.  

 

Przystąpiono do głosowania.  

 

W przeprowadzonym głosowaniu wzięło udział 19 radnych- 15 osób głosowało „za”, 

3 osoby „wstrzymały się od głosu”. Ponieważ liczba oddanych głosów nie zgadzała 

się z liczbą radnych biorących udział w głosowaniu- głosowanie zostało powtórzone. 

 

Uchwała Nr VII/44/03 w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Gostyńskiego została przyjęta w wyniku jawnego głosowania: 16 głosów „za”,                

0 głosów „przeciw”, 3  głosy „wstrzymujące się”.  

 

Wyżej wymieniona uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk złożył gratulacje Zarządowi Powiatu                         

z tytułu otrzymanego absolutorium oraz złożył życzenia dalszej owocnej pracy.  
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Ad. 8 b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu. 

Starosta Pani Elżbieta Palka przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, 

że w dniu 19 marca 2003 roku Rada Społeczna przy Samodzielny Publicznym Zespole 

Opieki Zdrowotnej w Gostyniu uchwaliła zmiany do Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu. Zmiany  w statucie 

podyktowane są potrzebą usprawnienia pracy szpitala i polegają na: 

1) utworzeniu stanowiska Kierownika Działu Jakości i Procedur Medycznych w 

miejsce stanowiska Specjalisty ds. Jakości i Procedur Medycznych, co 

spowoduje zwiększenie zakresu odpowiedzialności na tym stanowisku, 

2) utworzeniu etatu Radcy Prawnego zamiast zlecania usług prawniczych, 

3) zmianie nazewnictwa: „Stanowisko ds. zakażeń wewnątrzszpitalnych” na 

„Pielęgniarka epidemiologiczna”, 

4) dodania działu „Sekretariat” w celu sprawniejszego przepływu dokumentacji, 

5) wyodrębnieniu w „Dziale finansowo- księgowym” sekcji: płacowej, 

finansowej, kosztowej w celu usprawnienia sprawozdawczości m.in. dla ZUS, 

GUS. 

6) zmiana nazewnictwa z „Oddział leczniczo- opiekuńczy w Poniecu” na „Oddział 

dla przewlekle chorych w Poniecu”. 

Zmiany te, zdaniem Dyrektora SP ZOZ w Gostyniu, nie wpłyną na zwiększenie 

wydatków płacowych. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk 

poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. (uchwała nr 

7/15/03 z dnia 23.04.2003 r.) 

 

Radny Pan Andrzej Pospieszyński zapytał, czym są spowodowane zmiany w 

Statucie SP ZOZ. Radny zwrócił uwagę, że został ogłoszony konkurs na Dyrektora SP 

ZOZ, a nowy dyrektor może mieć inny pomysł na organizację pracy szpitala.  
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Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, że zmiany są próbą uporządkowania spraw 

istotnych SP ZOZ. Nie jest to reorganizacja dotycząca poszczególnych stanowisk czy 

zakresów czynności, tylko uporządkowanie spraw bieżących.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zwrócił uwagę, że tworzy się stanowisko 

Kierownika Działu Jakości i Procedur Medycznych zamiast Specjalisty ds. Jakości i 

Procedur Medycznych oraz tworzy się etat radcy prawnego zamiast zlecania usług 

prawniczych. Przewodniczący zapytał, czy rzeczywiście zmiany te nie spowodują 

wzrostu wydatków płacowych.  

Radny Pan Andrzej Czupryński zapytał, czy zmiany te zostały zaproponowane 

jeszcze przez Dyrektora Pana Tomasza Wache.  Radny poparł uwagę radnego Pana 

Andrzeja Pospieszyńskiego, gdyż już Dyrektor Pan Włodzimierz Nadolny zgłaszał 

pewne propozycje dotyczące organizacji szpitala, m.in. proponował likwidację działu 

Jakości i Procedur Medycznych. W związku z powyższym radny zapytał, czy Rada 

musi dzisiaj podejmować taką uchwałę.  

Radny Pan Kazimierz Musielak zwrócił się z pytaniem ,czy w szpitalu działa 

oddział chirurgii dziecięcej. 

Pełniący obowiązki Dyrektora SP ZOZ Pan Lech Szaefer wyjaśnił, że oddział 

zatrudnia 2 lekarzy, przynosi zyski szpitalowi oraz spełnia warunki oddziału 

szpitalnego. 

Starosta Pani Elżbieta Palka dodała, że Rada Społeczna przy SP ZOZ w Gostyniu 

uchwaliła zmiany do statutu 19 marca br. Rada Powiatu jedynie zatwierdza te zmiany. 

W protokole z posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ zapisano, że zmiany w statucie 

nie pociągną za sobą skutków płacowych.  

 

Uchwała Nr VII/45/03 w sprawie zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu została przyjęta w wyniku głosowania: 18 

głosów „za” przy 1 głosie „przeciw”.  

 

Ad. 8 c) 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu. 
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Przewodniczący Pan Piotr Curyk przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że 

Samodzielny Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej w Gostyniu przedłożył w dniu 31 

marca 2003 r. sprawozdanie finansowe za 2002 r. Sprawozdanie finansowe zostało 

zaopiniowane przez biegłego rewidenta Pana Bogdana Ławeckiego z Wielkopolskiego 

Centrum Audytorsko – Księgowego Sp. z o.o w Poznaniu.  W opinii tej stwierdzono, 

że sprawozdanie przedstawia rzetelnie i jasno wszystkie informacje istotne dla oceny 

rentowności oraz wyniku finansowego działalności gospodarczej jak i sytuacji 

majątkowej i finansowej za 2002 rok.  Jednakże w ocenie końcowej biegły zwraca 

uwagę na negatywny wynik działań z tytułu utworzonych rezerw, co może 

spowodować utratę płynności finansowej oraz zadłużenia SP ZOZ i może 

niekorzystnie wpłynąć na kontynuację działalności w roku 2003. W związku z tym, iż 

zgodnie z przepisem art. 53 ust 1 ustawy z dnia 29 września 1994 roku o 

rachunkowości, roczne sprawozdanie finansowe jednostki podlega zatwierdzeniu 

przez organ zatwierdzający nie później niż w ciągu 6 miesięcy od dnia bilansowego, 

Zarząd wnosi o przyjęcie proponowanego projektu uchwały. 
 

Główna Księgowa SP ZOZ Pani Danuta Listwoń przedstawiła roczne sprawozdanie 

finansowe SP ZOZ.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk 

poinformował, że komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie. (uchwała nr 

7/14/03 z dnia 23 kwietnia 2003 r.). Dodał, że sprawozdanie zostało przygotowane 

rzetelnie i dobrze odzwierciedla sytuację szpitala.  

 

Radny Pan Kazimierz Musielak zapytał, czy istnieją zaległości ze świadczeniami 

gastronomicznymi.  

Pani Danuta Listwoń odpowiedziała, że płatności są regulowane w ratach. Do 31 

grudnia ubiegłego roku należności były płacone na bieżąco. Obecnie zaległości 

wynoszą 1/3 kwoty. Księgowa wyjaśniła, że zaległości wynikają również z terminów 
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płatności, które przypadają ok. 15 danego miesiąca, natomiast wpływy do szpitala 

następują ok. 24 danego miesiaca.   

Przewodniczący Pan Piotr Curyk zwrócił uwagę na strukturę przychodów ze 

sprzedaży świadczeń zdrowotnych w 2002 r w porównaniu z rokiem poprzednim, 

która wskazuje, że Kasa Chorych zapłaciła mniej za usługi podczas gdy ilość usług 

raczej nie zmalała.  

Pani Danuta Listwoń zwróciła uwagę, że w 2001 roku pod SP ZOZ podlegały 

jeszcze przychodnie. Natomiast dofinansowanie z Kasy Chorych w porównaniu do 

roku ubiegłego jest mniejsze o ok. 10%.  

Przewodniczący Pan Piotr Curyk zwrócił uwagę na wydatki na opał.  

Pani Danuta Listwoń  wyjaśniła, że kwota 741,13 zł wpisana na rok 2002 to koszt 

oleju opałowego, który musi być w zapasie. Kwota za 2001 rok jest duża, gdyż 

ogrzewanie było węglowe.  

Radna Pani Kazimiera Puślednik zauważyła, że duże wydatki zostały poniesione na 

usługi pocztowe i telekomunikacyjne- 98 298,09 zł, podczas gdy znacznie mniej 

wydaje się na usługi sprzątające- 24 983,68 zł.  

Pani Danuta Listwoń wyjaśniła, że usługi sprzątające dotyczą tylko budynku 

biurowca w którym mieści się administracja, które wykonuje firma „Medij” z 

Gostynia. Natomiast kwota za usługi telekomunikacyjne i pocztowe nie została 

pomniejszona o wpłaty pracowników za prywatne rozmowy- jest to kwota ok. 10.000 

zł.  

Radny Pan Andrzej Czupryński powiedział, że sytuacja w SP ZOZ w Gostyniu jest 

poważna, jak w całej służbie zdrowia. „Jest poważna, ale nie beznadziejna, a po 

wypowiedziach radnego Pana Janusza Tywoniuka i radnego Pana Kazimierza 

Musielaka można wnioskować, że jest strasznie”. Zwrócił uwagę, że jeszcze w 2001 

roku szpital miał dochód, straty przyniósł rok 2002. Gostyński szpital nie jest w 

najgorszej sytuacji- w Polsce są szpitale, których zadłużenie wynosi od 2 do 50 mln zł. 

Przy odpowiednim podejściu i zrozumieniu sprawy można szpital utrzymać. Rada 

Powiatu w roku 2002 przeznaczyła na szpital 140.000 zł, gdzie przy dochodach 

własnych powiatu w wysokości 5 mln zł jest to duża suma. W budżecie powiatu na 

2003 rok na szpital zaplanowana jest kwota 200.000 zł. Przy pomocy sponsorów i 
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ludzi dobrej woli można wyprowadzić szpital z zadłużenia. Ponadto potrzebny jest 

dobry menadżer- „mieliśmy małą nadzieję, skończyło się na nadziei”- powiedział 

radny.   

 

Uchwała Nr VII/46/03 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu została przyjęta 

w wyniku głosowania: 19 głosów „za”. 

 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk ogłosił półgodzinną przerwę.  

Obrady wznowiono o godz. 19:10. 

 

Ad. 8 d) 

Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Powiat Gostyński odcinka 

linii kolejowej nr 366.  

Wicestarosta Pan Eugeniusz Bindrowski przedstawił projekt uchwały. 

Poinformował, że pismem z dnia 29 marca 2001 roku Polskie Koleje Państwowe 

Spółka Akcyjna zwróciły się do Starosty Gostyńskiego z wnioskiem o zaopiniowanie  

przez Radę Powiatu Gostyńskiego zamiaru likwidacji m.in. odcinka linii kolejowej nr 

366 Miejska Górka – Kościan. Jednocześnie w piśmie zawarto informację, że w 

przypadku zainteresowania przejęciem przez Powiat Gostyński wymienionych 

odcinków linii kolejowych, konieczne będzie zawarcie takiej woli w treści  uchwały 

Rady Powiatu Gostyńskiego, a podjęta uchwała stanowić będzie wówczas podstawę 

do podjęcia przez Zarząd PKP S.A. uchwały o nieodpłatnym przekazaniu odcinka linii 

kolejowej.  Rada Powiatu w uchwale nr XXXII/199/01 z dnia 28 czerwca 2001 roku 

wyraziła zgodę na likwidację odcinka linii kolejowej Miejska Górka – Kościan, 

upoważniając jednocześnie Zarząd Powiatu do wystąpienia z wnioskiem do Zarządu 

PKP S.A. o nieodpłatne przejęcie tej linii. Działania dotyczące przejęcia linii są w 

trakcie realizacji. Etapem końcowym postępowania będzie zawarcie umowy o 

nieodpłatne przejęcie w formie aktu notarialnego. Z uwagi na fakt, że treść uchwały 

Rady Powiatu Gostyńskiego nr XXXII/199/01 z dnia 28 czerwca 2001 roku w sprawie 
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zaopiniowania zamiaru likwidacji odcinków linii kolejowych z zawieszonym ruchem, 

nie zawiera wyraźnego oświadczenia woli Rady Powiatu o zamiarze przejęcia linii, co 

mogłoby stanowić przeszkodę natury formalnej przy zawieraniu umowy w formie aktu 

notarialnego, konieczne jest podjęcie uchwały zawierającej oczywistą zgodę i zamiar 

nieodpłatnego przejęcia linii.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Józef Śląski poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

(uchwała nr 8/22/03 z dnia 28 kwietnia 2003 r).  

 

Radny Pan Kazimierz Dworecki zapytał o plany powiatu dotyczące przedmiotowego 

odcinka linii kolejowej. 

Wicestarosta Pan Eugeniusz Bindrowski poinformował, że Rada Powiatu 

poprzedniej kadencji wystąpiła z zamiarem przekazania tego odcinka na potrzeby 

Stowarzyszenia „Wielkopolska Gościnna”. Jednakże wskutek działań podjętych przez 

Gminę Krobia zaistniała konieczność wskazania przedmiotowego odcinka jako 

planowaną obwodnicę dla miasta Krobi. W związku z powyższym rada postanowiła, 

że pozytywnie zaopiniuje wniosek w sprawie przejęcia całego odcinka linii kolejowej 

z przeznaczeniem części pod obwodnicę, natomiast pozostałe odcinki maja zostać 

przeznaczone pod cele turystyczne, np. pod budowę ścieżek rowerowych. 

 

Uchwała Nr VII/47/03 w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Powiat Gostyński 

odcinka linii kolejowej nr 366 została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za” 

przy 1 głosie „wstrzymującym się” .  

 

Ad 8 e) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę granic obwodu Gimnazjum 

Samorządu Powiatowego w Gostyniu. 

 

Starosta Pani Elżbieta Palka przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że 

przepis art. 17 ust. 4 ustawy o systemie oświaty nakłada na rady gmin obowiązek 
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określenia granic obwodów szkół podstawowych i gimnazjów. W przypadku 

prowadzenia tych szkół przez inne organy niż gmina, określenie granic obwodów 

następuje w uzgodnieniu z tymi organami. W związku z faktem, iż organem 

prowadzącym Gimnazjum Samorządu Powiatowego w Gostyniu jest Powiat 

Gostyński, Rada Miejska w Gostyniu może określić granice obwodu Gimnazjum tylko 

w uzgodnieniu z Radą Powiatu Gostyńskiego. Propozycję zmiany obwodu przedłożył 

Burmistrz Gostynia w dniu 9 kwietnia 2003 r. Złożenie tej propozycji poprzedziły 

uzgodnienia pomiędzy Zarządem Powiatu Gostyńskiego, a Burmistrzem Gostynia, 

podczas których ustalono, że w roku 2003 Gimnazjum dokona naboru uczniów tylko 

do jednego oddziału. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk 

poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. (uchwała nr 

7/16/03 z dnia 23 kwietnia 2003 r.) 

 

Radny Pan Andrzej Pospieszyński powiedział, że Rada Powiatu poprzedniej 

kadencji podejmując uchwałę w sprawie utworzenia dwuoddziałowego Gimnazjum 

Samorządu Powiatowego przy ZSO w Gostyniu, dała możliwość konkurencyjnego 

wyboru szkoły na poziomie gimnazjum. Podobnie gminy na swoim terenie tworzyły 

szkoły średnie. Nie ma powodu dla którego należałoby ograniczyć funkcjonowanie 

gimnazjum samorządowego- ograniczenie naboru spowoduje automatycznie 

zmniejszenie subwencji oświatowej. Ponadto za funkcjonowaniem dwuoddziałowego 

gimnazjum przemawia fakt, że Gmina Gostyń nie dysponuje zbyt dużą bazą 

oświatową.  

Starosta Pani Elżbieta Palka poinformowała, że w tej sprawie odbyło się spotkanie       

z Burmistrzem Miasta Gostynia Panem Jerzym Woźniakowskim. Do Burmistrza  

zgłosił się z wnioskiem Zespół Szkół- Szkoła Podstawowa nr 3 i Gimnazjum nr 2 w 

Gostyniu z propozycją utworzenia w tejże szkole liceum. W związku z tym podjęto 

rozmowy w wyniku których zdecydowano, że Dyrektor Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Gostyniu ograniczy nabór do Gimnazjum Samorządu 
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Powiatowego do jednego oddziału, natomiast Dyrektor Zespołu Szkół odstąpi od 

pomysłu tworzenia liceum.    

Przewodniczący Pan Piotr Curyk zapytał, czy w przypadku zgłaszania się uczniów 

spoza wyznaczonego obwodu Gimnazjum Samorządu Powiatowego zostaną oni 

przyjęci do szkoły.  

Radny Pan Andrzej Czupryński zapytał o opinię Dyrektora Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Gostyniu Pana Piotra Radojewskiego.  

Starosta Pani Elżbieta Palka zwróciła uwagę, że jeżeli przy Gimnazjum nr 2 

zostanie utworzone liceum, to z pewnością przejmie ono część uczniów- 

potencjalnych uczniów powiatowych szkół średnich. Odpowiadając na pytanie Pana 

Piotra Curyka Starosta wyjaśniła, że szkoła ma obowiązek przyjąć w pierwszej 

kolejności dzieci z obwodu. Jeżeli zostaną wolne miejsca, mogą zostać przyjęci 

uczniowie również spoza obwodu.  

Przewodniczący Pan Piotr Curyk zapytał, co stanie się w sytuacji, gdy do 

gimnazjum samorządowego złoży podanie np. 60 dzieci z obwodu. 

Wicestarosta Pan Eugeniusz Bindrowski uzupełniając wypowiedź Starosty dodał, że 

przedmiotowy projekt uchwały został przygotowany po konsultacji z dyrektorami obu 

szkół i Zarządem Miejskim Gostynia. Podczas spotkania zorganizowanego w 

Starostwie zawarto porozumienie, o którym wcześniej mówiła Starosta. Wicestarosta 

poinformował, że w latach następnych liceum gostyńskie zrezygnuje z prowadzenia 

naboru do gimnazjum.  

Radny Pan Andrzej Pospieszyński zwrócił uwagę, że Wicestarosta Pan Bindrowski 

wyprzedza już pewne decyzje. Zapytał, co stoi na przeszkodzie, aby uczeń miał prawo 

wyboru, w którym gimnazjum chce się uczyć. Do gimnazjum samorządowego 

dojeżdżają również dzieci spoza Gostynia.   

Starosta Pani Elżbieta Palka powiedziała, że nieobecny jest już Dyrektor Pan 

Radojewski, a chciała zwrócić się do niego z pytaniem, czy ma wystarczające środki w 

budżecie na funkcjonowanie szkoły w tym roku.  

Radny Pan Andrzej Czupryński zgodził się z wypowiedzią radnego Pana Andrzeja 

Pospieszyńskiego. Tworząc Gimnazjum Samorządu Powiatowego dano dzieciom 

możliwość wyboru szkoły. Radny powiedział, że jego dzieci uczęszczają do 
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Gimnazjum nr 2 w Gostyniu, choć jako Przewodniczący Rady Powiatu poprzedniej 

kadencji powinien był wysłać swoje dzieci do Gimnazjum Samorządu Powiatowego. 

Stało się tak, gdyż dzieci miały wybór.  

Starosta Pani Elżbieta Palka zwróciła uwagę, że obwód zamyka poniekąd wybór, bo 

dzieci z obwodu trzeba przyjąć. Ponadto Starosta zwróciła uwagę na okrojone budżety 

szkół, które nie pozwalają na tworzenie dużej ilości nowych oddziałów od września 

2003 r.  

Przewodniczący Pan Piotr Curyk zapytał, czy istnieje możliwość, aby przy dużej 

ilości chętnych dzieci można było utworzyć w gimnazjum drugi oddział.  

Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, że ze względów finansowych dyrektor 

szkoły optuje, aby utworzyć 7 klas pierwszych Liceum i 1 klasę gimnazjum. Problem 

stanowi też brak klas lekcyjnych. Starosta przypomniała, że była nawet koncepcja 

adaptacji strychu do potrzeb biblioteki, w miejscu której utworzono by nowe 

pomieszczenia lekcyjne.  

Radny Pan Andrzej Pospieszyński powiedział, że rozwój szkoły uzależniony jest od 

uczniów, choć minister stale obniża subwencje oświatowe. Fakt, że nie wszystkie 

dzieci zostały przyjęte do szkoły świadczy także o jej poziomie.  

Starosta Pani Elżbieta Palka powiedziała: „Panie radny, cieszę się, że się tak pięknie 

różnimy w poglądach”.  

Radny Pan Kazimierz Dworecki powiedział, że istnieją szkoły wyższe, szkoły 

średnie, gimnazja. Nieporozumieniem byłoby, gdyby szkoły wyższe zaczęły tworzyć 

np. Licea. ZSO powinien zajmować się tworzeniem i rozwijaniem szkoły średniej, a 

nie gimnazjum. Podobnie przy gimnazjach nie powinny powstawać szkoły średnie, 

gdyż doprowadzi to do ogólnego bałaganu.  

Radny Pan Andrzej Czupryński powiedział, że wzburzyła go swego czasu 

informacja, że maturę można zrobić w pół roku. Osoba mająca kontakt z problematyką 

oświatową wypowiedziała się wówczas, że nie można wprowadzać jakiś ograniczeń. 

Radny powiedział, że nie widzi przeszkód, aby uczelnia wyższa utworzyła szkołę 

średnią- jeżeli będzie taka możliwość i przyniesie im to korzyści. Młodzieży i ich 

rodzicom należy dać możliwość wyboru szkoły. Radny zapytał, dlaczego Burmistrz 

Gostynia Pan Jerzy Woźniakowski nie oponował, gdy powiat tworzył Gimnazjum 
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Samorządu Powiatowego. Odpowiadając na to pytanie radny powiedział, że szkoły 

gminne mają problemy lokalowe. Przyczyną takiego stanu jest przeniesienie 

wszystkich uczniów gimnazjalnych do Gostynia, gdzie w wioskach są duże 

przestronne nowe szkoły. Tymczasem tysiąc uczniów zostało przypisanych do 

gimnazjum przy ul. Hutnika w Gostyniu.  

Wicestarosta Pan Eugeniusz Bindrowski wyjaśnił, że podczas spotkania Burmistrz 

Gostynia Pan Jerzy Woźniakowski wystąpił z wnioskiem do Zarządu Powiatu o 

wyrażenie zgody na utworzenie liceum przy Gimnazjum nr 2 w Gostyniu.  Podejmując 

przedstawioną uchwałę powyższa sprawa zostanie zakończona i każdy szczebel 

administracji będzie prowadził nauczanie w swoim zakresie. Jeżeli uchwała nie 

zostanie podjęta, to na najbliższą sesję może trafić projekt uchwały Rady Miejskiej w 

sprawie utworzenia liceum przy Gimnazjum nr 2 w Gostyniu.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk dodał, że zadaniem własnym gmin jest 

utrzymanie szkół podstawowych i gimnazjów, natomiast zadaniem własnym powiatów 

jest utrzymanie szkół średnich. Powiedział, że już w momencie tworzenia Gimnazjum 

Samorządu Powiatowego był przeciwko wchodzeniu w kompetencje gminy. W 

związku z niżem demograficznym i zmniejszeniem liczby uczniów o 1/3 w ciągu 8-9 

lat można było przewidzieć reakcje gminy i chęć utworzenia liceum.  

Radny Pan Kazimierz Musielak przypomniał, że w momencie tworzenia Gimnazjum 

przy ZSO w Gostyniu zajęcia w Gimnazjum nr 1 odbywały się również w godzinach 

popołudniowych. Utworzenie przez powiat gimnazjum miał ten problem rozwiązać.  

Radny Pan Andrzej Pospieszyński zwrócił uwagę, że w poprzedniej kadencji powiat 

przyjął do prowadzenia dwie szkoły średnie- w Krobi i w Pogorzeli. Wówczas były 

obawy co do finansowania tych szkół, dzisiaj szkoły te są chlubą powiatu choć  są 

wspomagane bardzo mocno również przez samorządy gminne. 

Radny Pan Józef Śląski zwrócił uwagę na  ograniczoną liczbę sal w ZSO w 

Gostyniu. W związku z tym, jeżeli zwiększy się liczba oddziałów gimnazjalnych, 

będzie musiała ulec zmniejszeniu liczba oddziałów licealnych.  

Radny Pan Andrzej Czupryński zauważył, że nikt nie jest wstanie zmusić młodzieży 

gostyńskiej do nauki w ZSO. Wiele młodzieży uczy się czy to w innych powiatowych 

szkołach średnich, czy też dojeżdża do Leszna i innych miejscowości.   

 



 18 

Wicestarosta Pan Eugeniusz Bindrowski zwrócił się z pytaniem do radnego Pana 

Andrzeja Czupryńskiego, jak się zachowa gdy Gmina Gostyń wystąpi z wnioskiem o 

wyrażenie zgody na prowadzenie Liceum. 

 

Uchwała Nr VII/48/03 w sprawie wyrażenia zgody na zmianę granic obwodu 

Gimnazjum Samorządu Powiatowego w Gostyniu została przyjęta w wyniku 

głosowania: 12 głosów „za”, 3 głosy „przeciw” przy 3 głosach „wstrzymujących się” 

podczas nieobecności radnego Pana Leszka Hądzlika.  

 

Ad. 8 f) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2003 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak przedstawiła projekt uchwały. 

Poinformowała, że zmiana w budżecie dotyczy przesunięcia wydatków 

inwestycyjnych planowanych na modernizację budynku ośrodka zdrowia na wydatki 

bieżące- na malowanie budynku i zakup okien, co zgodnie z klasyfikacją dotyczy 

remontów bieżących.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Józef Śląski poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

(uchwała nr 8/23/03 z dnia 28 kwietnia 2003 r.) 

 

W dyskusji nie zabrano głosu. 

 

Uchwała Nr VII/49/03 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2003 rok została 

przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”. 

 

Ad. 8 g) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie 

inwestycji. 
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Starosta Pani Elżbieta Palka przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, 

że uchwała dotyczy inwestycji  pn. „Budowa hali sportowo – widowiskowej przy 

ZSOiZ w Krobi”. Zgodnie z przyjętym przez Sejmik Województwa Wielkopolskiego 

w roku 2001 programem rozwoju bazy sportowej Województwa Wielkopolskiego 

planowane dofinansowanie do przedmiotowej inwestycji stanowiło kwotę 300.000 zł. 

w roku 2003. Kwota ta została zaplanowana w budżecie powiatu na rok 2003. W 

związku z tym, że zgodnie przepisem § 3 ust. 5 rozporządzenia Ministra Edukacji 

Narodowej i Sportu z dnia 15 stycznia 2003 r. w sprawie szczegółowych zasad 

dofinansowania modernizacji, remontów i inwestycji obiektów sportowych oraz 

rozwijania sportu wśród młodzieży i osób niepełnosprawnych, dofinansowanie do 

inwestycji w  gminie, która nie posiada pełno wymiarowej sali gimnastycznej może 

być udzielone w wysokości do 50% wartości kosztorysowej inwestycji, Zarząd podjął 

działania zmierzające do zwiększenia kwoty dotacji. W dniu 14 kwietnia 2003 r. do 

Starostwa Powiatowego w Gostyniu wpłynęło pismo Ministerstwa Edukacji 

Narodowej i Sportu, z którego wynika, iż możliwe jest uzyskanie dofinansowania  w 

kwocie 1.000.000 zł. w tym: w roku 2003 – 500 tys. zł, i w roku 2004 – 500 tys. zł. 

Warunkiem uzyskania dofinansowania jest złożenie wniosku w nieprzekraczalnym 

terminie do dnia 31 maja 2003 roku. Jak wynika z załączonego wzoru wniosku wraz z 

nim należy przedłożyć uchwałę rady powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez zarząd umowy o dofinansowanie oraz ustanowienie zabezpieczenia 

prawidłowego wykorzystania dotacji. Zabezpieczeniem może być weksel „in blanco” 

lub hipoteka na nieruchomości powiatu do kwoty 1.000.000 zł. W związku z tym, iż 

koszty ustanowienia zabezpieczenia w formie weksla „in blanco” są mniejsze niż 

koszty ustanowienia hipoteki na nieruchomości, a procedura tego zabezpieczenia jest 

mniej sformalizowana, Zarząd przedkłada stosowny projekt uchwały wnosząc o jego 

przyjęcie. 

  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Józef Śląski poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

(uchwała nr 8/24/03 z dnia 28 kwietnia 2003 r.) 
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Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk 

poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (uchwała nr 

7/18/03 z dnia 23 kwietnia 2003 r.) 

 

Radny Pan Andrzej Pospieszyński zapytał, czy w związku z projektem uchwały 

zostanie przesunięty termin zakończenia prac na 2004 rok czy tylko przesunięty będzie 

termin płatności.   

Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, planowano zakończenie prac na koniec 

czerwca br., jednakże w wyniku rozmów z wykonawcą przesunięto termin 

zakończenia prac na 25 sierpnia 2003, a termin płatności faktury na 2004 rok.  

 

Uchwała Nr VII/50/03 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy                              

o dofinansowanie inwestycji została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”. 

 

Ad. 9) 

Wobec braku pytań w pkt. 5 porządku obrad w punkcie 9 nie zabrano głosu. 

 

Ad. 10) 

W punkcie „Wnioski i oświadczenia radnych” głosu nie zabrano. 

 

Ad. 11) Wolne głosy 
 
Radny Pan Józef Śląski powiedział, iż podczas obrad sesji Rady Gminy w Pępowie 

został zobowiązany do złożenia podziękowania Dyrektorowi Powiatowego Zarządu 

Dróg w Gostyniu Panu Grzegorzowi Mayerowi za naprawę drogi w miejscowości 

Ludwinowo. Obecnie mieszkańcy gminy czekają na remont drogi Ludwinowo- 

Siedlec.  

Wicestarosta Pan Eugeniusz Bindrowski poinformował radnych, że radny Pan 

Leszek Hądzlik został wybrany Prezydentem Krajowej Federacji Hodowców Bydła i 

Producentów Mleka. Następnie złożył Panu Hądzlikowi gratulacje oraz życzył 

owocnej pracy z korzyścią także dla producentów mleka z powiatu gostyńskiego.  

 



 21 

Przewodniczący Pan Piotr Curyk przedstawił następujące informacje: 

- 3 maja br. o godz. 11:00 odbędzie się Msza za Ojczyznę w Farze a 

następnie manifestacja patriotyczna na rynku w Gostyniu, 

- 9 maja br. o godz. 10:00 odbędzie się szkolnie radnych na temat Unii 

Europejskiej,  

- odpowiedź Sądu Rejestrowego w sprawie pisma w sprawie związku 

zawodowego działającego w DPS w Chumiętkach. Przewodniczący 

poinformował, że zgodnie z nowymi przepisami obowiązującymi od 1 

stycznia br.- jeżeli wpis do rejestru sądowego nie nastąpił do końca 

marca to związek przestał istnieć.  

- zaproszenie na Ogólnopolski Bieg Milowego Słupa, który odbędzie się 

w Koninie. 

- treść pisma od Senatora Pana Zbigniewa Kulaka będące odpowiedzią na 

stanowisko Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie utworzenia 

podregionu leszczyńskiego. Pismo znajduje się do wglądu w Biurze 

Rady.    

- poinformował o organizowanym przez Regionalną Izbę Rolno- 

Przemysłową wyjeździe misji gospodarczo- przemysłowej do Saksonii.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk                     

o godz. 20:00  zamknął VII posiedzenie Rady Powiatu. 

 

 

 

 

 

 

 
Protokołowała 
Elżbieta Mikstacka 
 

 


